
Protokoll SK Vide årsmöte
Tilassalen, Kommunhuset

den 15 september 2015.
i Knivsta.

1. SK Vides ordforande Sandra Lidön hälsade mötesdeltagarna välkomna och öppnade
årsmötet.

2. Till årsmötesordförande valdes Björn Enderstad och årsmötessekreterare valdes
Anette Håkans.

3. Tilljusteringsmän och rösträknare utsågs Pernilla Svedin och Mikael Tufvander.

4. Stämman konstaterade att årsmötet var behörigt utlyst den 31 augusti 2015, genom
kallelse och information på SK Vides hemsida.

5. Föreslagen dagordning fastställdes. Bilaga 1. Agenda.

6 a. Anette Håkans redogjorde för verksamhetsberättelsen, som godkändes av
stämman.

6 b. Förvaltningsberättelsen, dvs resultat- och balansräkning för 2014 -2015
presenterades. Resultat201412015: 51 485,50 kr. Bilaga 2.

7. Björn Enderstad läste upp revisorns berättelse. Revisorn tillstyrkte bl a att styrelsen
skulle meddelas ansvarsfrihet. Bilaga 3.

8. Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet för perioden 201412015.

9. Stämman beslutade att lämna årsavgiften oförändrad, dvs 300 kr per spelare/600 kr
för familj.

10. Stämman beslutade att den nya styrelsen skall upprätta budget för 2015116..

11. lnga inkomna motioner.

12 a.Till ordförande valdes vid årsmötet Sandra Lid6n.



12 b. Stämman valde foljande styrelseledamöter:

För en tid av två år: Camilla Hagblom, Per Jonasson och Cathrine Englund Find.

För en tid av ett år: Barbro Ståhlbrand och Anette Håkans.

12 c. Stämman valde Mikael Tufvander och Ulrik Find till suppleant.

12 d. Stämman valde Torbjörn Lindström till revisor.

12 e. Stämman valde att ålägga styrelsen att meddela om vilka som skall ingå i

valberedningen.

12 f. Stämman valde Peter Lundin som ombud foreningsrådmöten.

13. övrig fråga:
Tidpunkt for årsmötet: Stämman beslutar att lägga årsmötet i slutet av augusti 2016.
Stämman var eniga om att gemenskapen och föreningskänslan skulle öka om vi
gemensamt kan åka på en cup. Förslag som diskuterades var Örebro och Västerås.
Riktlinjerna för sponsring på matchställ och overaller diskuterades, kritiska synpunkter
framfordes i och med att det möjligheterna nu är begränsade, se tidigare information
gällande sponsring.

14. Ordföranden tackade deltagarna för visat intresse och avslutade årsmötet.
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